Benjamin Fulford Special Report May 16th 2016

Chinese say gold only through White Dragon, Japanese resistance say Obama to be hit with “Kamikaze” in Hiroshima 

Version française corrigée plus bas


There is a special section of this report listed at the bottom of the update. It is a Russian intelligence report discussing an apparent organ harvesting operation taking place in the Ukraine, allegedly led by Israel. The methods used are gruesome, to say the least, harvesting organs, skin and bones from living men, women, and children.  
- Justin

Source - Benjamin Fulford

(Benjamin Fulford) The battle for the planet earth is raging on many fronts. The financial war remains the most important of these fronts. Here the Chinese military and the Dragon family behind them are now insisting gold will only be made available to the West if it goes through the White Dragon Foundation and is used to establish world peace, Chinese government sources say. We will talk more about this below but the other big development is that a hand written note was delivered to this writer that said “The Kamikaze will try to assassinate Bummer in Hiroshima.” The meaning is that a suicide bomber will try to kill US President Barack Obama when he visits Japan towards the end of this month.

Related Saudi Arabia Threatens to Crash the Dollar if Congress Exposes Their Role in 9/11 Attacks

Another intriguing, and possibly related, happening is that Japan’s national NHK broadcasting network put out a documentary stating that in 1944 a Japanese military airplane factory was hit with a pinpoint earthquake. Following this, US B29 bombers dropped leaflets saying “what shall we do to you next after the earthquake?” The seismograph of the 1944 earthquake is identical to the pattern seen in the earthquake swarm that was centered on Japanese military bases in Kyushu last month. Here is a link to the Japanese language NHK documentary about the earthquake attack.

https://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=AKeH9lRIG4M&app=desktop

The most likely technology being used for such attacks would be based on Nikola Tesla’s Oscillator

https://en.wikipedia.org/wiki/Tesla’s_oscillator

which was turned into a military secret by the US government in the 1930’s. The Japanese underground brought this documentary to our attention and say they will get their revenge for the latest earthquake attacks.

Related HAARP: Secret Weapon Used For Weather Modification, Electromagnetic Warfare

Russian sources, for their part, have forwarded detailed evidence of systematic killing of civilians by the Khazarian mafia in the Ukraine and elsewhere for the purpose of harvesting their organs for transplant. Some of the evidence is attached at the end of this week’s report. You can be sure the perpetrators of these crimes are being hunted.

The Khazarian mafia, desperate for a refuge from the ongoing purge, has temporarily succeeded in overthrowing the popularly elected Brazilian President Dilma Rousseff. The new government of criminals has already set about “privatizing” (looting) large sections of the economy. You can be sure the battle of Brazil is not over and the new kleptocratic government will not be stable or long lasting.

Khazarian Nazi faction senior honcho Henry Kissinger, who was not killed as Alexander Romanov of the illuminati wrongly informed us, was summoned to the Pentagon on May 9th, the date of Russia’s victory over Germany in World War 2, Pentagon sources say. There Kissinger was told to inform his fellow Khazarian Mafiosi that they must let banks fail, stop stealing savings and pensions, cease using negative interest rates and that they must back the US dollar with gold. The May 9th date was chosen to symbolize US/Russian military cooperation in a message directed to the holders of the gold in Hong Kong, the Pentagon sources say.

Related Cosmic Disclosure Season 4 - Episode 10: The Earth Alliance - Summary and Analysis | Corey Goode and David Wilcock

The Chinese have reacted by, as mentioned above, offering at least 20,000 tons of gold at a 13% discount on the condition that, as mentioned before, 10% goes towards setting up a future planning agency while the other 3% is for commissions. The holders of the gold are the Chinese military who say they will not hand it over to either the Chinese communist government or to Chinese corporations. They say apart from the 20,000 tons, that has been refined into 99.99% pure 12.5 kilogram bars, there is a lot more gold still available but that it is in ingots of 60% gold and 40% copper and would need to be refined. The Chinese military report to the dragon family both CIA and Chinese government sources agree.

Related Benjamin Fulford - May 10th 2016: Fulford on David Cayford | Collateral Accounts, Gold Distribution, Criminal Accusations made by Crawford
There are still people in the US military industrial complex who think the United States has no need to accept this offer and that now that they have taken over the Federal Reserve Board, they can print dollars to solve US problems. Republican Presidential Candidate Donald Trump is apparently one of them. On May 9th Trump said the following on CNN:

“People said I want to go and buy debt and default on debt – these people are crazy. This is the United States government. First of all, you never have to default because you print the money, I hate to tell you, okay? So there’s never a default.”

Related The David Crayford Discussion Continues… Benjamin Fulford, the Collateral Accounts, and Who Owns the Gold

What Trump fails to understand is that while the United States can print all the money it wants to use domestically, foreigners are not going to accept unlimited dollars backed by nothing in exchange for their goods. The US has already defaulted as far is its foreign creditors are concerned. The recent failure on May 2nd of the US colony of Puerto Rico to make a 422 million dollar payment on its bonds was a de facto US government debt default. Unlike Japan’s government, which borrows from its own citizens, the US government relies of foreigners to keep it afloat. These foreigners, for good reason, no longer trust US paper. This is why it is necessary for the US to accept the very generous Chinese offer of gold to back their dollars. All they are asking for in exchange is world peace.
Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?

Since Trump is looking increasingly likely to become the next US president, he needs to get behind this offer if the US is to avoid catastrophic economic collapse. The US cannot print its way out of its international obligations.

Related The Time Is Ripe For Change | Americans Really, Really Hate The Government

In any case, the US military industrial complex is increasingly gravitating towards Trump. Last week “Bush consigliere Jim Baker broke ranks with Bushes and met with Trump,” Pentagon sources say. He has joined Dick Cheney in the pack of rats abandoning the sinking Khazarian Nazi ship.

It is probably too late for these rats to get full immunity for their past crimes. Last week former CIA Director George Tenet went public with information that both George Bush Jr. and Cheney ignored repeated warnings before September 11th, 2001 that the US was going to be attacked.

http://www.blacklistednews.com/Ex-CIA_Chief%3A_Bush_and_Cheney_Knew_911_Was_Imminent%2C_Concealed_Intelligence/51150/0/38/38/Y/M.html

The role of Bush family flunkies, i.e. Saudi government officials, in that attack is now also being made public in newspapers all around the world.

Related Saudi Arabia Threatens to Crash the Dollar if Congress Exposes Their Role in 9/11 Attacks
Related The FBI Has 80,000 Documents On Saudi Ties To 9/11 It Tried To Suppress

The Saudis, fearing serious penalties for their role in 911 and for financing so-called Islamic terrorism, are rushing to China in hope of finding a new big brother to protect them. That is why the Saudis have offered to sell the Saudi state oil company to the Chinese. They would rather sell it to the Chinese than have it confiscated by the Americans. That is also why the Gulf petro-monarchies have said they will side with China against the US in any dispute over South China Sea islands.

http://sputniknews.com/asia/20160513/1039583944/arab-states-china.html

The Chinese, however, have also been victims of Saudi mischief and are not about to fight the US military to protect a clan of camel rustlers turned petro-trillionaires. This is especially true because they know the Saudis are not real Muslims but are instead Satan worshipping Khazarians. The Saudis are going to have to pay for their crimes against the people of the world, there is no other choice for them.

The Satan worshipping Khazarians in the US and Europe are also are in deep trouble now that their TTIP trade agreement with Europe is doomed. The TTIP was supposed to protect them from prosecutions and from having to pay cheated investors so, without it the Khazarian banks “are toast,” the Pentagon sources say.

Related TTIP – American Economic Imperialism Exposed by Paul Craig Roberts

The shadow banking world of hedge funds is also suffering huge losses because they are no longer getting inside information from the Federal Reserve Board. The dysfunctional state of the stock and foreign exchange markets has also caused investors with real money to avoid these markets. “Investors are stewards of other people’s money and they don’t want to allocate capital to a pyramid scheme,” is how Brean Capital’s Russ Certo described the newfound sense of morality (fear of retribution) in the financial markets.

http://www.zerohedge.com/news/2016-05-15/global-negative-feedback-loop-why-investors-are-fleeing-capital-markets
Related Buy Gold and Silver Coins and Bars Now Warns Leading Financial Adviser in Ireland

The pyramid scheme he is referring to is central banks using fiat money to prop up stock and bond markets. In other words more and more people in the financial markets are realizing they very well indeed may be imprisoned on racketeering charges if they continue with business as usual.

Related Fedcoin and E Dollar, Understanding: Interest, Usury, Devaluation and Quantitative Easing | Central Banks Announce Introduction of E Dollar

(Benjamin Fulford) To conclude this week’s report, please find attached below raw intelligence from the Russians that illustrates just how evil the Khazarian mafia is and why we need to destroy this scourge once and for all.

Source:http://benjaminfulford.net/2016/05/16/chinese-say-gold-only-through-white-dragon-japanese-resistance-say-obama-to-be-hit-with-%E2%80%9Ckamikaze%E2%80%9D-in-hiroshima/
_________ 

Benjamin Fulford Special Report le 16 mai 2016

La Chine dit que l’or passe par les Dragons Blancs; la résistance japonaise dit qu’Obama sera frappé par un « Kamikaze » à Hiroshima
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La bataille pour la planète Terre fait rage sur de nombreux fronts. La guerre financière demeure le plus important de ces fronts. Ici, l’armée chinoise, et la Famille Dragon derrière eux, insistent maintenant sur le fait que l’or ne sera mis à la disposition de l’Occident que s’il passe par la Fondation Dragon Blanc, et utilisé pour établir la paix mondiale, selon des sources du gouvernement chinois. Nous parlerons plus à ce sujet ci-dessous, mais l’autre grand développement est qu’une note écrite à la main a été livrée à cet écrivain (Fulford), et cela disait: «Le Kamikaze va essayer d’assassiner Bummer à Hiroshima ». La signification est qu’un kamikaze va essayer de tuer le président américain Barack Obama lors de sa visite au Japon, vers la fin de ce mois-ci.

Related Saudi Arabia Threatens to Crash the Dollar if Congress Exposes Their Role in 9/11 Attacks

Un autre fait intrigant qui se passe et qui est peut-être relié, est que le réseau de radiodiffusion national du Japon, NHK, a lancé un documentaire indiquant que, en 1944, une usine d’avions militaires Japonais a été frappée avec un tremblement de terre de précision. Suite à cela, les bombardiers américains B29 ont largué des tracts disant: «Que devons-nous faire pour vous tout de suite après le tremblement de terre? » Le sismographe du tremblement de terre 1944 est identique à la tendance observée dans l’essaim de tremblement de terre qui ont été centrés sur les bases militaires japonaises de Kyushu le mois dernier. Voici un lien vers un documentaire NHK en langue japonaise sur l’attaque au tremblement de terre. 

https://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=AKeH9lRIG4M&app=desktop
La technologie la plus susceptible à avoir été utilisée pour de telles attaques serait basée sur l’oscillateur de Nikola Tesla

https://en.wikipedia.org/wiki/Tesla’s_oscillator 

qui a été transformé en secret militaire par le gouvernement des États-Unis dans les années 1930. La clandestinité japonaise a apporté ce documentaire à notre attention, et disent qu’ils vont se venger pour les dernières attaques aux tremblements de terre.

Related HAARP: Secret Weapon Used For Weather Modification, Electromagnetic Warfare
Les sources russes, pour leurs parts, ont transmis des preuves détaillées de meurtres systématiques de civils par la mafia Khazariane en Ukraine, et ailleurs, dans le but de prélever leurs organes pour la transplantation. Certains éléments de preuve sont joints à la fin du rapport de cette semaine. Vous pouvez être sûrs que les auteurs de ces crimes sont pourchassés.

La mafia Khazariane, cherchant désespérément un refuge à cause de la purge en cours, a temporairement réussi à renverser la présidente brésilienne élue par la population, Dilma Rousseff. Le nouveau gouvernement de criminels a déjà installé les bases pour la «privatisation» (pillage) de grandes parties de l’économie. Vous pouvez être sûrs que la bataille du Brésil n’est pas terminée, et le nouveau gouvernement kleptocratique ne sera ni stable ni de longue durée.

Henry Kissinger, le honcho principal de la faction Nazie Khazariane, qui n’a pas été tué comme Alexander Romanov des Illuminatis nous a informés à tort, a été convoqué au Pentagone le 9 mai, date de la victoire de la Russie sur l’Allemagne dans la Seconde Guerre Mondiale, selon des sources du Pentagone. Là, on lui aurait dit d’informer ses compatriotes Khazarians mafiosi qu’ils doivent laisser les banques tomber, d’arrêter de voler les économies et les pensions, de cesser d’utiliser les taux d’intérêt négatifs, et qu’ils doivent soutenir le dollar US avec l’or. Les sources du Pentagone disent que la date du 9 mai a été choisie pour symboliser la coopération militaire US / Russe dans un message adressé aux détenteurs de l’or à Hong Kong.

Related Cosmic Disclosure Season 4 - Episode 10: The Earth Alliance - Summary and Analysis | Corey Goode and David Wilcock
Tel que mentionné auparavant, les Chinois ont réagi en offrant au moins 20,000 tonnes d’or à un rabais de 13 %, à la condition que, ainsi que mentionné précédemment, 10 % va vers la création d’une future agence de planification, tandis que l’autre 3 % servira pour les commissions. Les détenteurs de l’or sont les militaires chinois qui disent qu’ils ne vont pas le remettre ni au gouvernement communiste chinois, ni aux corporations chinoises. Ils disent qu’en dehors des 20,000 tonnes qui ont été raffinées en lingots de 12,5 kilogramme pur à 99,99 %, il y a beaucoup plus d’or toujours disponible, mais qu’il est en lingots de 60 % d’or et 40 % de cuivre, et aurait besoin d’être raffiné. La CIA et les sources du gouvernement chinois sont d’accord avec le rapport des militaire chinois à la famille Dragon.

Related Benjamin Fulford - May 10th 2016: Fulford on David Cayford | Collateral Accounts, Gold Distribution, Criminal Accusations made by Crawford
Il y a encore des gens dans le complexe militaro-industriel des États-Unis, qui pensent que les États-Unis n’ont pas besoin d’accepter cette offre et que maintenant qu’ils ont pris le contrôle de la Réserve fédérale, ils peuvent imprimer des dollars américains pour résoudre les problèmes. Le candidat présidentiel républicain Donald Trump est apparemment l’un d’entre eux. Le 9 mai, Trump a déclaré ce qui suit sur CNN :

« Les gens disaient que je veux aller acheter la dette et la valeur par défaut sur la dette – ces gens sont fous. Ceci est le gouvernement des États-Unis. Tout d’abord, vous n’avez jamais à prendre une valeur par défaut parce que vous imprimez l’argent, je déteste d’avoir à vous le dire, d’accord? Donc, il n’y a jamais de valeur par défaut. » 
Related The David Crayford Discussion Continues… Benjamin Fulford, the Collateral Accounts, and Who Owns the Gold
Ce que Trump ne parvient pas à comprendre est que, si les États-Unis peuvent imprimer tout l’argent qu’il veulent pour l’utiliser au niveau national, les étrangers ne vont pas accepter des dollars illimités soutenus par rien du tout, en échange de leurs marchandises. Les États-Unis sont déjà en défaut dans la mesure où ses créanciers étrangers sont concernés. L’échec récent, le 2 mai, de la colonie américaine de Porto Rico à effectuer un paiement de 422 millions de dollars sur ses obligations, était de facto un défaut sur la dette du gouvernement américain. Contrairement au gouvernement du Japon qui emprunte auprès de ses propres citoyens, le gouvernement américain dépend des étrangers pour le maintenir à flot. Ces étrangers, pour une bonne raison, ne font plus confiance au papier US. Voilà pourquoi il est nécessaire que les États-Unis acceptent l’offre chinoise d’or très généreuse pour sauvegarder leurs dollars. Tout ce qu’ils demandent en échange, est la paix mondiale.

Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?


Étant donné qu’il semble de plus en plus que Trump est susceptible de devenir le prochain président des États-Unis, il a besoin de passer par cette offre, si les États-Unis veulent éviter l’effondrement économique catastrophique. Les États-Unis ne peuvent pas imprimer le retrait de leurs obligations internationales.
Related The Time Is Ripe For Change | Americans Really, Really Hate The Government

Dans tous les cas, le complexe militaro-industriel des États-Unis gravite de plus en plus vers Trump. La semaine dernière, « Jim Baker, le consiglière de Bush, a rompu les rangs avec les Bush et a rencontré Trump » disent les sources du Pentagone. Il a rejoint Dick Cheney dans la bande de rats qui abandonnent le navire en perdition, des Khazarians nazis.

Il est probablement trop tard pour ces rats d’obtenir une immunité totale pour leurs crimes passés. La semaine dernière, l’ancien directeur de la CIA, George Tenet, a rendu public l’information que George Bush Jr. et Cheney ont ignoré des avertissements répétés avant le 11 septembre 2001, que les États-Unis allaient être attaqués.

http://www.blacklistednews.com/Ex-CIA_Chief%3A_Bush_and_Cheney_Knew_911_Was_Imminent%2C_Concealed_Intelligence/51150/0/38/38/Y/M.html
Le rôle, dans cette attaque, des complices de la famille Bush, à savoir les fonctionnaires du gouvernement saoudien, est maintenant également rendu public dans les journaux partout dans le monde.
Related Saudi Arabia Threatens to Crash the Dollar if Congress Exposes Their Role in 9/11 Attacks
Related The FBI Has 80,000 Documents On Saudi Ties To 9/11 It Tried To Suppress
Les Saoudiens, craignant des sanctions graves pour leur rôle dans le 911 et pour le financement de ce qu’on appelle le terrorisme Islamique, se précipitent vers la Chine dans l’espoir de trouver un nouveau grand frère pour les protéger. Voilà pourquoi les Saoudiens ont offert de vendre la compagnie pétrolière de l’État Saoudien aux Chinois. Ils préfèrent vendre aux Chinois plutôt que de se le faire confisquer par les Américains. Voilà aussi pourquoi, les pétro-monarchies du Golfe ont dit qu’ils se rangeraient du côté de la Chine contre les États-Unis, dans un différend sur les îles de la mer de Chine Méridionale.

http://sputniknews.com/asia/20160513/1039583944/arab-states-china.html
Les Chinois, cependant, ont également été victimes de malversation de l’Arabie et ne sont pas près de combattre l’armée américaine pour protéger un clan de voleurs de chameaux changés en pétro-trillionaires. Cela est particulièrement vrai parce qu’ils savent que les Saoudiens ne sont pas de vrais Musulmans, mais ce sont plutôt des Khazarians adorateurs de Satan. Les Saoudiens vont avoir à payer pour leurs crimes contre les peuples du monde, il n’existe aucun autre choix pour eux.

Les Khazarians adorateurs de Satan, aux États-Unis et en Europe, sont aussi en grande difficulté, maintenant que le TTIP, leur accord commercial avec l’Europe est condamné. Le TTIP était censé les protéger contre les poursuites et contre le fait d’avoir à payer les investisseurs floués, alors sans cela, les banques Khazarianes « sont grillées » disent les sources du Pentagone.

Related TTIP – American Economic Imperialism Exposed by Paul Craig Roberts

Le monde bancaire de l’ombre des fonds spéculatifs souffre également d’énormes pertes, car ils ne sont plus en mesure d’obtenir d’informations de l’intérieur de la Réserve Fédérale. L’état dysfonctionnel des actions et des marchés d’échanges a également incité les investisseurs vers l’argent réel pour éviter ces marchés. « Les investisseurs sont les gardiens de l’argent des autres, et ils ne veulent pas allouer le capital dans un système pyramidal, » est la façon que le Brean Capital Russ Certo a décrit le nouveau sens de la morale (de peur de représailles) sur les marchés financiers.

http://www.zerohedge.com/news/2016-05-15/global-negative-feedback-loop-why-investors-are-fleeing-capital-markets
Related Buy Gold and Silver Coins and Bars Now Warns Leading Financial Adviser in Ireland
Le schéma pyramidal auquel il se réfère est celui des banques centrales utilisant la monnaie fiat pour soutenir les marchés boursiers et obligataires. En d’autres mots, de plus en plus de gens dans les marchés financiers se rendent compte qu’ils peuvent très bien être jetés en prison sur des accusations d’escroqueries, s’ils continuent les affaires comme d’habitude.

Related Fedcoin and E Dollar, Understanding: Interest, Usury, Devaluation and Quantitative Easing | Central Banks Announce Introduction of E Dollar


Pour conclure le rapport de cette semaine, s’il vous plaît voyez ci-joint des renseignements bruts des Russes illustrant à quel point la mafia Khazariane est démoniaque, et pourquoi il nous faut détruire ce fléau une fois pour toutes.

Source:http://benjaminfulford.net/2016/05/16/chinese-say-gold-only-through-white-dragon-japanese-resistance-say-obama-to-be-hit-with-%E2%80%9Ckamikaze%E2%80%9D-in-hiroshima/
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